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1. Møtereferat 
 

Dato: 14.10.2010 

Tidspunkt kl.: 19:00 – 22:30 

Sted: Vidar 

Referent: Håkon 

 Styremøte Vangsåsen Vel 

 

Deltakere 

Oddvar Dufseth oddvar.dufseth@c2i.net 

Vidar Aasen regulus-va@hotmail.com 

Lise K. Stensrud lise.k.stensrud@sparebanken-hedmark.no 

Nikolai Hausammann nikolaihausammann@gmail.com 

Arne Monsen post@loitengris.no 

Håkon Dufseth hakon.dufseth@no.ibm.com 

 

Agenda med kommentarer og aksjonspunkter 

FASTE SAKER: 

1. Godkjenning av innkalling 

Nikolai har ikke mottatt innkalling.  Ny epostadresse: nikolaihausammann@gmail.com 

2. Godkjenning av referat fra forrige møte, 17.08 

Godkjent. 

Oppfølging/orientering: 

- Materiale hos Atle Roaldstveit. 
Lise følger opp. 

- Velforbundet og dets etterfølgere. Forsikring. 
Velforbundet har en oppegående hjemmeside. Velets Fellesorg. er den andre aktuelle org. 
Vi har nå mottatt krav om innbetaling av kontigent fra samarbeidsutvalget for velforeringer i 
Hamar.  Dette dekker forsikring.  

- Samarbeidet med Ormseter. 
Benken ved Ormseter står der foreløpig. De tar den i vinteropplag selv.  Vidar har ikke spesilt 
tatt opp videre samarbeid. 
Røde Kors har treff på Øvre Vang samfunnshus (ved Øvre Vang kirke) onsdag 21. oktober kl 
1800 

- Hvorfor vil ikke folk bo på Kirkebyenga? 
Tas opp på medlemsmøte. 

- Hvor er den høye grana? 
Den ligger lenger øst for snuplassen.:-) 

- Rundkjøring Korslundkrysset 
Grunnerverv er iorden – avskoging er foretatt.  Det er ikke avklart om dette kan påbegynnes i 
2011 av budsjettmessige årsaker. 
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- Hoppanlegget i Lierberget 
Reguleringsplan vedtatt av kommunen.  Brennsetervegen skal vurderes utbedret. 

- Prat med Per Arne Nyhagen ang bilvrak 
Ikke tatt opp foreløpig. 

- Trafikksikkerhetstiltak Kirkebyenga 
Sendt brev til Vegvesenet vedr. skilting. 

3. Medlemsliste. Økonomi (Lise) 

- Medlemsantall og medlemsliste. Kan vi få listen oppdatert? 82 medlemmer.. 
- Beholdning Sparebanken Hedmark pr. 06.10:.kr. 29.668,99 

4. Rekruttering av medlemmer 

- Ververunde av styrets medlemmer eller med ambassadører? 
- Nyhetsbrev utformet med tanke på å verve medlemmer. Spesiell utforming. Blikkfang. 
- Andre mulige tiltak? 

5. Velkomsthilsen til nye beboere  

- Styret følger med og ber medlemmene tipse om tilflyttere. Nevnes i infoskrivet. 
- Egen velkomstbrosjyre der vi også skriver litt om velforeningen.  Leveres på døren sammen 

med gratis medlemskap i tilflyttingsåret (Skrives i velkomstbrosjyren)(Nikolai). 

6. Nyhetsbrev/infoskriv 

- Distribusjon, går denne som forutsatt? 
- Ble ikke levert på Kirkebyenga sist. 
- Neste gang leveres til Torhild Dahlsrud på Kirkebyenga. 

- Innhold 
Leder 

- Tipse om tilflyttere 
Status lekeplass Kirkebyenga 
Nabotreff Lier 
Julekut  

- Dugnad Veståsløypa 
Nytt fra styret 

- Nytt om fjelltaket? 
- Tid for utsendelse 

Før 12. november. 

OPPFØLGINGSSAKER: 

7. Lekeplass/balløkke på Kirkebyenga 
Mottatt rapport etter inspeksjon 7. september.   Aktivitetskomiteen ser på manglene og hva dette vil 
koste.  Skisse for ny lekeplass utarbeides.  Brukes for å beregne kostnader. 

8. Akebakke på Kirkebyenga 
Prioriteres ikke foreløpig. 

9. Vedlikehold/innkjøring av krakkene. 
Disse er innkjørt (minus den på Ormseter). 
Sjablong slik at  ’Vangåsen vel’ kan males på benkene, skal lages (Vidar). 

10. Samlingsplass (Grillplass) langs skogsbilveien 

- Morten har fått en fl. Cognac 

- Samlingen den 26. september:  Ca. 10 stk. 
 

- Skal vi premiere en vinner blant de tobente som har skrevet seg inn i gjesteboka? Ja.  Gjøres 
på Lier.  Lise skaffer premier. 
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11. Wiik-dagen, 11. september 

- Evaluering – Skal vi fortsette å stå der i årene framover? 
Nikolai og Oddvar sto på vår stand.  Vi dropper dette neste årpga. liten 
oppslutning. 

12. Gjørsli fjelltak  

- Orientering om velforeningens engasjement siden sist 
- Det nye vedtaket i formannskapet 

Alt. 4 skal utredes videre samt nytt alt. mellom 1 og 4. 
- Hva gjør vi videre? 

Vi avventer inntil noe nytt skjer. 

13. Merking av stier i området (Håkon) 

- Status 
Merket midlertidig fra Granstua til Ålsbergmyra, fra ovenfor Berg til Ålsbergmyra, 
fra rasteplassen til Ålsbergmyra. 

- Forslag til merkeprosjekter: Ålsbergmyra til Raumyra. 
- Dette er informert om i siste infoskriv. 
- Rydding av Veståsløypa 

Pål Disen ønsker oppslutning om dugnad.  Tas med i infoskriv. 

14. Nabotreff på Gåsbustua 1. oktober. Natursti (Vidar) 

- Evaluering av stedet (priser, service etc) og deltakelsen. 
19 stk.  Derav 3 stk. på natursti.  Mottatt faktura på 1.250 – avtalt pris 750.  Vidar 
avklarer.  Generelt inntrykk er at prisene er høye. 

NYE SAKER: 

15. Førjulskveld på Lier fredag 19. november 

- Lise sjekker med Tom om det er ledig. 

- Program 
- Underholdning og konkurranser 

- Salg av pølser 
- Ta med egnet drikke selv  

16. Julekut julaftens morgen på Kirkebyenga 

- Gjelder dette bare Kirkebyenga? 
Åpent for alle. Må ta kontakt på forhånd? 

- Hvem avtaler med kusk osv? 
Aktivitetskomiteen styrer arrangementet. 

- Finansiering  
- Oddvar avklarer 

17. Eventuelt 
Telehytta ved Torvbua.  Hvem eier denne?  Håkon kont. Trond Haugom. 

Hva med vannledningen fra Ålsbergmyra?  Skal dette tas opp med Laila? 

18. Neste møte 

Lørdag 11. desember kl 1900 hos Oddvar  

Tema: Vanlige styresaker. Fra kl 1930 Rakfisk mm. 


